

Date: 1<sup>st</sup> May 2025
Disclosures and Compliance Section
Market Operations and Surveillance
Abu Dhabi Securities Exchange
Abu Dhabi – United Arab Emirates

التاريخ :1 مايو 2025 السادة – قسم الإفصاح والامتثال المحترمين إدارة العمليات والرقابة سوق أبوظبى للأوراق المالية أبوظبى – الإمارات العربية المتحدة

## Subject: Disclosure of Burjeel Holdings PLC Regarding the Date of a Board of Directors Meeting

## Greetings,

We would like to inform you that Burjeel Holdings PLC's (the "Company") Board of Directors (the "Board") will convene at 16:30 p.m. UAE time on Tuesday, 6th May 2025 at the Company's Head Quarters in Abu Dhabi and via video conferencing to consider the following agenda items:

1. Review and consider approval of the Company's financial statements for the first quarter (Q1) of the financial year 2025.

الموضـــوع: اجتمــاع مجلــس إدارة شركـــة برجيــل القابضة بى ال سى

تحية طيبة وبعد،

نود إبلاغكم بأن مجلس إدارة شركة برجيل القابضة بي ال سى ("الشركة") سيجتمع في تمام الساعة 4:30 مساء بتوقيت الإمارات العربية المتحدة يوم الثلاثاء الموافق 6 مايو 2025 في المقر الرئيسي للشركة في أبوظبي ومن خلال وسائل التقنية الحديثة وذلك للنظر في المسائل التالية:

النظر في البيانات المالية للربع الأول من السنة المالية 2025 والموافقة عليها.

2. الإطلاع على مسائل أخرى.

2. Consider other business matters.



Chief Executive Officer

Copy to: Securities and Commodities Authority (SCA)

BURJEEL HOLDING PORTING Reg. Hr: 600003466

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

جون سونیل الرئیس التنفیذی

نسخة الى: السادة / هيئة الأوراق المالية والسلع

PO Box: 7400 Abu Dhabi, UAE Tel +971 2 3041111 Fax +971 2 2222363